

速意翻譯是由一群頂尖大專院校學者領導的翻譯團隊及各領域相關背景專家所成立之專業人才翻譯公司。多年來我們致力於為企業單位和個人提供「高水準、高品質」的專業文件翻譯服務，並因應企業客戶不同的業務發展階段之需求，提供多元即時的口譯支援服務，消除企業之間語言的障礙，實現互利共贏，為客戶創造最高的利益價值和競爭優勢。

Su-Yi Translation is a translational firm of professional elites established by a team led by scholars from supreme universities and relevant experts from various fields. We've dedicated to translational services of professional documents with "high standard & high quality" for enterprises and individuals for many years. Also, we provide supportive service of instant and multiple interpretation in response to clients' needs of different phases of business development. Therefore, the linguistic barriers among enterprises would be dissipated, leaving more reciprocal benefits and victories for clients with the maximum interests and competitive superiority.

學術背景專業團隊，專業翻譯

Academic backgrounds

Professional teams

Professional translation

我們是一家由頂尖大專院校學者所領導的翻譯團隊及各領域相關背景專家所成立之專業人才翻譯公司。我們提供最專業的「翻譯」、「口譯」、「翻譯公證」等服務。經過多年的默默耕耘，我們的論文翻譯和現場口譯品質有口皆碑。

We are a translational firm of professional elites established by a team led by scholars from supreme universities and relevant experts from various fields. We offer the most professional translation, interpretation, notarization of translation, and so on. Having been striving for many years, our translation of thesis and on-the-spot interpretation are widely well-known.

翻譯專案控管機制，掌握文件品質

There is a mechanism of controlling in translational project so that quality of documents would be handled.

我們讓每一件翻譯業務皆透過專人進行專案控管，從接洽、合理評估報價、成立專案派件、專業譯師翻譯、專業編排校稿、專案結束交稿，有一套嚴密且嚴謹的流程，確保翻譯服務品質。

We have each translational case controlled by professional staffs from receiving cases, to assessing prices with validity, to founding cases with dispatchers, to professional drafts revising and editing, to professionally handing over drafts. There's a strict and rigorous procedure so that the translational service quality would be guaranteed.

價格合理，服務用心。

Reasonable price and considerate service

翻譯的價格會因為翻譯語言種類、翻譯字數、專業程度、時間緩急等因素，而影響到翻譯價格的高低；對於您的詢價或委託，我們會依據您的要求及文件性質進行評估，提供合理的價格報價。

The price would influence the amount of price depending on sorts of languages, words, degrees of profession, and whether hasty or leisurely done. For your price consulting and entrusting, we would evaluate your requests and document nature and offer reasonable prices.

資料保密政策，讓您安心。

The policy of confidential data makes you feel relieved.

我們了解客戶委託文件之智慧財產權及隱私權的重要性，本翻譯社資訊安全管理由具備 ISO 27001 Lead Auditor 資格人員專責管理，您交付予我們的翻譯文件，我們都會嚴加保密。估價後若未成交，我們會將檔案銷毀，若客戶有需要，我們亦可與客戶簽訂保密協定，進一步保障客戶的權益。

We understand the significance of intellectual property rights and privacy of entrusted documents. In our firm, the security of information is under management of qualified staff equipped with ISO 27001 Lead Auditor. Any translational documents from you would be rigorously confidential. If the deal is not reached yet after price-assessing, the data would be in meltdown. If there's any need, we would have clients

sign the confidentiality contract so the clients' rights would be ensured.